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Beste, gelieve hierbij een schriftelijke vraag voor de schepen van stedenbouw te vinden.  
 
 
 
 
Beste, 
 
recent werd een nieuw gebouw opgetrokken op de hoek van de Beneslaan en de Kasteellaan. Op het dat van 
dit gebouw staan grote installaties (foto in bijlage).  
 
Mijn vragen hierover 
 
1. waartoe dienen deze installaties? 
2. zijn hiervoor de nodige vergunningen uitgereikt?  
3. wat betreffende de impact op het zicht van de buren van de overkant van de straat? Dit is een serieuze 
verandering van hun zicht. Kunnen zij hiertegen beroep aantekenen? 
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